
 

 

 
Møde i Skolebestyrelsen 
 

Møde nr: 119 

Dato og tidspunkt: torsdag d. 22.2 2024 kl. 18.00 – 20.00 

Sted: 10’eren (Tranevej 2) 

 

Deltagere: Jan Bertelsen, Rikke Jensen, Sigurd Emil Larsen, Anne-Kirstine Kristensen, 

Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Pernille Korsgaard Juhl, Anita Andersen (TR), Ann 

Balleby, Sander Hørsted (AMR), Helle Friis Mikkelsen, Lars Zedlitz Alberg 

Christian Lauridsen (Afdelingsleder 10’eren) 

Fraværende: Henrik, Trine, Ann (elevrådet) 

Mødeleder og formand: Jan Bertelsen 

Referent: Helle Friis Mikkelsen, Afd. leder 

 

Referat: 

1. Rundvisning på 10’eren v. Christian Lauridsen, afdelingsleder 

2. Orientering fra formanden og skolelederen 

• Ansøgning til VillumFonden om midler (5.000.000 kr) til faglokaler. 

Fondsansøgning på vej. Søg evt inspiration hos Randers Real.  

• LZA orienterede om to sager i overbygningen omkring fildeling. SSP er 

involveret i sagen og der er et godt samarbejde herom. Udfordringer med snus 

og Puff-bars opleves desværre som stigende. Skolen har allieret sig med den 

kommunale misbrugskonsulent på området.   

• Siden sidst: Skoleudviklingssamtale med ledelsesteamet, formand Jan 

Berthelsen, Skolechef Michael Dahlgaard og udviklingskonsulenter Helle 

Seerup Christensen og Tina Morgan. Fremadrettet samtale om udviklingen på 

Dueholmskolen. Kulturforandringen blev drøftet. Referat kommer til at ligge 

på hjemmesiden.  

3. Elevrådets punkt  

• Elevrådet har evalueret julefrokosterne og har mange ideer til kommende 

fester 

• Genbrugs-byttebiks i kælderen. Arbejder med idéen om at føre det videre fra 

emneugen, så børnene gratis kan bytte brugt tøj 

• Skolefesten på mellemtrinnet var god og sjov 

• Alle kunne godt lide salatbaren 

• Elevrådet vil gerne rundt i klasserne for at høre, hvad klasserne har af idéer, fx 

trivsel, udflugter 

4. Kulturforandringen på Dueholm 

• Status: 

KB har bevilget den ekstra busafgang, hvilket betyder, at vi kan arbejde videre 

med de korte skoledage.  



Kulturforandringen er nu drøftet på alle teammøder og i faglig klub. Der 

afholdes pt MUS-samtaler med alle ansatte hvor den også er fast punkt og 

elevrådet informeres senere i marts. Der er fælles møde for alle forældre 4.3. 

Pressen (KunMors) viser interesse for forandringerne, især for området 

omkring inklusion. Artikler sendes ud via referatet.  

Opmærksomhedspunkter fremadrettet: 

- Overvejelser fra Sigurd vedr: timeløse fag, teater, prøverne, morgensang, 

”status” på AKT, MLX, linjer osv, så vi har noget at måle op imod, når vi 

skal evaluere på ændringerne. Sigurd sender punkterne til Helle.  

- Ide om at arbejde med overgang fra folkeskole til ungdomsuddannelser – 

hvordan rammer niveauerne fagligt hinanden mest optimalt? 

- Hvordan udfordrer vi de dygtigste elever? 

4. Tilpasning af principper 

- Venter til vi har en mere klar plan for skolen næste år 

- I gang med nyt udkast til anti-mobbestrategi. Drøftes på et kommende 

møde 

5. Valg til skolebestyrelse: Proces og næste skridt 

- Jan og Rikke er på valg – der skal findes to nye og to suppleanter 

- Proces: Præsenteres på mødet d. 4.3 af Sigurd 

- Forvaltningen styrer opslag osv 

6. Timefordelingsplanen  

- Udsættes 

 

Næste møde:  

- Mandag d. 18.3 2024 Torsdag d. 21.3.2024 (Afbud fra Pernille) 

- Onsdag d. 24.4 2024 

- Torsdag d. 23.5 2024 

- Mandag d. 17.6 2024 

 

Punkter til kommende møder: 

- Kulturforandringen (fast punkt på alle møder) 

- Det gode forældremøde? (Hvordan skal den fælles del se ud) 

- Rundvisning med fokus på faglokaler d. 24.4 

- Brugen af skolepengekort: Er omsætningen steget? 

- Ny anti-mobbestrategi skal præsenteres  

- Timefordelingsplanen 21.3. 

- Brugen af skolen i fritiden – regler. Overblik over fritidsbrugere osv.  

- Svømning på kommende 9. årgang – mangler fortsat fra da de var 5. årgang 

 

 

/Helle 


